
 

Formandens beretning for året 2023 

 

Der har i lighed med 2022 været afholdt 6 bestyrelsesmøder og der har kun været et afbud, så det 

er meget sigende om det engagement alle i bestyrelsen har udvist! 

 

Vi har igen i 2023 valgt at lægge møderne på de tidspunkter hvor der generelt opstår tilfælde/ 

oplevelser som vi i bestyrelsen skal tage hånd om. Derfor var der også en lang periode fra den 30. 

maj til den 4. september hvor vi ikke afholdt møde, men som man kan læse referatet af den 4. 

september, så skete der heller ikke det store i denne periode. 

 

Den 17. april 2023  

a) Problemer med Snevagten 

b) Status på mangelfuld vand i søen 

c) Foreløbig forslag til vedligeholdelsesdagene fremadrettet 

Den 30. maj 2023 

a) Petanquebane indviet behørigt 

b) Aftalt med Nørskov at vi kun klipper området om søen 2 gange i stedet for 3 

c) Aftalt at forskønnelsesdagene bliver afholdt en søndag formiddag og en tidlig aften. Dette 

som forsøg 

Den 4. september 2023 

a) Ganske almindelig opdatering på sommeren 

Den 1. november 2023 

a) Ny kontrakt med OK Nygaard 

b) Større redegørelse omkring fældning af træer i vores område 

c) Fastlæggelse af perioden for fremtidige generalforsamlinger 

Den 10. januar 2024 

a) Problemer med væltet træ ved søen 

b) Fastlæggelse af dato for generalforsamling 

Den 19. februar 2024 

a) Planlægning af generalforsamling 

b) Udarbejdelse af budget for 2024 

c) Rekruttering af nye bestyrelsesmedlemmer 



Alt i alt har det sidste år været ganske roligt og uden de store opgaver for bestyrelsen men èn opgave 

har vi dog haft en del udfordringer med. 

Efter at have opsagt aftalen med Snevagten var der en del arbejde med overhovedet at finde firmaer 

der ville påtage sig opgaven. Vi valgte så firmaet OK Nygaard og så frem til et godt samarbejde. Der 

skal ikke herske nogen tvivl om at opstarten med dette firma har været lidt problematisk, og i en 

periode hvor det sneede meget havde vi ikke helt fået afklaret hvad og hvor meget firmaet skulle 

snerydde og salte. Det afstedkom en periode hvor primært vores fortove og de krydsende stier ikke 

blev ryddet/saltet. Det beklager vi meget, og det bør vi også have lært en del af fremadrettet. 

Ellers vil jeg gerne takke bestyrelsen for godt og konstruktivt arbejde, altid i en positiv ånd og med 

et smil på læben. Tak for super forplejning til alle møderne! 

Tak for alle henvendelser store som små, disse er med til at alle gerne skulle være meget tilfredse 

med at bo i vores lille oase. 

 

Med venlig hilsen 

Flemming Gerson 

Formand 


